

Ref no.
BA/N/22/05/400
BAP/N/22/05/331
BA8/N/22/05/269

13/5/2022

To: All Residents of Bel-Air

Reminders to Residents





Re: Government Invite Residents to Undergo COVID-19 Rapid Antigen Test (RAT) and Distribution Arrangement of RAT

A Press release is announced by the Government this afternoon that the Environmental Protection Department and the Drainage Services Department had collected sewage samples for virus testing and have detected positive results for Southern district of where Bel-Air is included. Government appeal to all resided residents to do a RAT in order to help identify infected persons.

Home Affairs Department has contacted us and delivered the RAT kits to our residents and on-site staff. Service Centre will distribute to each household ten set of RAT kits accordingly; resident could sign and get them at the Tower Lobby **from today to 19 May 2022**.

The above testing is voluntary. Resident who obtained a positive result through an RAT for the first time can report via the online platform "Declaration System for individuals tested positive for COVID-19 using RAT" as follows:

Demo Video for using RAT	https://www.coronavirus.gov.hk/rat/eng/rat.html	
Declaration System for individuals tested positive for COVID-19 using RAT	https://www.chp.gov.hk/ratp/	

For more information, you may also refer to the government press releases notice:

<https://www.info.gov.hk/gia/general/202205/13/P2022051300452.htm?fontSize=1>



Should you have any query or need assistance, please contact us at 2989 6000 (Phase 1-3) or 2989-6350 (Phase 4-6).



貝沙灣

張貼至
Post Until

19/5/2022

此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com，如有查詢，歡迎致電 2989 6000 (一至三期) 或 2989 6350 (四至六期)與貝沙灣服務中心聯絡。

This notice has uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please feel free to contact Residence Bel-Air Service Centre at 2989 6000 (Phase 1-3) or 2989-6350 (Phase 4-6).

Ref no.
BA/N/22/05/400
BAP/N/22/05/331
BA8/N/22/05/269

13/5/2022

Reminders to Residents



致：貝沙灣各住戶

有關：政府呼籲區內住戶進行快速抗原檢測及派發檢測包事宜

鑑於政府今天下午於網上新聞稿公佈有關環境保護署與渠務署於南區內的污水樣本進行新型冠狀病毒檢測，檢測到污水呈陽性結果，顯示該地區可能有隱性患者存在；政府呼籲包括貝沙灣的該區住戶進行快速抗原測試以輔助識別感染者。

民政事務署已聯絡服務中心，並已安排快速抗原測試包送抵貝沙灣，服務中心將協助分發予各住戶及所有駐苑員工。每戶將獲發十套快速抗原測試包，請各住戶於即日起至 5 月 19 日到大堂簽收領取。

是次檢測屬自願性質，若快速抗原測試首次取得陽性結果的人士可透過以下「2019 冠狀病毒快速抗原測試陽性結果人士申報系統」網上平台申報：

快速測試包使用方法	https://www.coronavirus.gov.hk/rat/eng/rat.html	
快速測試陽性網上申報表格	https://www.chp.gov.hk/ratp/	

詳情可參閱有關政府公告：

<https://www.info.gov.hk/gia/general/202205/13/P2022051300449.htm>



如有任何查詢或需要協助，可或致電 2989 6000 (一至三期) 或 2989 6350 (四至六期)與貝沙灣服務中心聯絡。

張貼至
Post Until

19/5/2022



貝沙灣

此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com，如有查詢，歡迎致電 2989 6000 (一至三期) 或 2989 6350 (四至六期)與貝沙灣服務中心聯絡。

This notice has uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please feel free to contact Residence Bel-Air Service Centre at 2989 6000 (Phase 1-3) or 2989-6350 (Phase 4-6).